



8.4.2021

Lahden Hiihtoseura, alppijaosto, johtoryhmä

Aika 19.3.2021, klo 19:00

Paikka Etäkokous videoyhteydellä

Osallistujat

Rami Ruuska (pj), Marko Lundgren, Simo Kainulainen, Roope Kankaanmäki, Jani Backman, Janne Reimari, Pete Peltola.

Janne Marvaila (19:32 asti)

Poissa: Minna Sulkakoski, Erkki Raita, Kaija Ahonen.

Asiat

1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19:02  
Hieman muokattu asialista hyväksyttiin.
2. Järjestäytyminen ja esityslistan hyväksyminen  
Sihteeriä ei valittu. Sovittiin, että pj. kirjaa asiat.
3. LHS:n johtokunnan asiat
  - Janne M. kertoi korona-tilanne päivityksen. Tärkein viesti on nyt, että ohjeistuksia noudatetaan. Lisäksi Janne kertoi, että toimiston työntekijöillä on etätyösuositus.
  - Salppuri Oy:n osalta tähdätty taloudessa nolla-tulokseen. Nyt näyttää, että tilanne voi mennä jopa plussalle.
  - OKM koronaseuratuki: LHS:n yhteinen tukianomus on mennyt. Vastausta odotellaan.
  - Seuran talousasiat käytiin läpi
    - Yt-kumppanit ja LHS media muodostavat kokonaisuuden. Sponsoritilanne on vaikea, mutta LHS median näyttötaulujen käyttöaste on hyvä.
    - Salppuri, Continental-cup ja Junioreiden MM-kisat: ennuste on, että kilpailujärjestelyt jäivät hieman plus-salle taloudellisesti. Työmäärä oli iso.
    - Finlandia-hiihdon perumisen takia Fin hiihdon talous on vaikea.
  - Seuraava johtokunnan kokous on huhtikuun lopussa 2021.

- Janne M. kertoi, että Lahden Kaupunki on ilmoittanut tukevan LHS alpin hiihtokoulua kelkka-hankinnassa. Erikoiskelkka on arvoltaan 5000 €, joten tuki kaupungilta on merkittävä. Toisen kelkan hankintaa selvitetään.
4. Koronatilanteen vaikutukset
- Koko kauden kilpailut jouduttiin perumaan koronatilanteen vuoksi Messilässä.
  - Pete P. kertoi, että FS porukkaa ollut mukavasti, myös uusia junnuja tullut mukaan.
  - Roope totesi, että alppi-ryhmien harjoitukset ovat sujuneet kokonaisuudessaan yllättävän hyvin, vaikka välillä on näyttänyt huonolta. Lähitulevaisuus näyttää kuitenkin erityiseen vaikealta.
5. Hiihtokoulun tilannekatsaus
- Hikon myynti on edelleen säilynyt hyvänä
  - Vernereiden osalta kurssit ovat olleet lähes täynnä
  - Koronarajoituksia on noudatettu.
6. Kauden 2020-2021 asiat
- Vuosikellon mukaan käytiin läpi seuraavat asiat:
- Valmennus
    - Roope kertoi ryhmien toiminnasta menneellä kaudella
    - Alustavaa suunnitelmaa kaudelle 2021-22 aloitettu.
  - Leirit (yhteisleirit)
    - Suomen hiihtolomaleiri: kaikki treenit pidettiin suunnitellusti ja leiri todettiin onnistuneeksi.
    - Huomioitava, että tulevalle ensi kauden leiripaikkavaihtoehdot on kartoitettava hyvissä ajoin.
  - Talous ja varainhankinta
    - Budjetin välitarkastus käytiin läpi
    - Jaostotuen jakautuminen ryhmille: keskusteltiin ja todettiin, että talkootyöskentely vaikuttaa jokaisen ryhmän sisään saapuvaan rahamäärään ensikaudella
    - Toimintamaksut (=kausimaksut) urheilijoille on alppi-ryhmien osalta hoidossa
    - FS ja SB ryhmille kausimaksut vielä lähettämättä. Kaija ja Pete P. huolehtivat asiasta mahdollisimman pian.
  - Huolto
    - Keskustelua kepeistä
    - Rikkinäiset kepit korjataan kesän aikana. Vanhoista kepeistä huonoimmat poistetaan ja tilalle hankitaan uusia
    - PJ totesi, että keppejä tulee olla riittävästi ja uusien tilaukset tulee tehdä hyvissä ajoin.

- Päätettiin, että huoltopäällikkö Tapsa ja valmennuspäällikkö Roope huolehtivat, että keppejä ja muuta materiaalia on riittävästi. Tilaukset tehdään johtoryhmän päätöksellä.
- START-voideasiassa Roope ja Tapsa ollut aktiivisia. Todettiin, että ns. perusvoidesettejä on päädytty jakamaan mahdollisimman monille. Paketit on suurelta osin jaettu ja loput jaetaan ryhmiin jaettavaksi edelleen laskijoille.
- Kilpailut:
  - Loppukauden kilpailut, Kia tour ja Himos Leitneria valmistellaan.
  - Todettiin, että SM-kilpailut on kisakalenterissa ja niitä ollaan järjestämässä. Korona-pandemiatilanne on tosin huononemassa.

*SM-kisoihin osallistumista käsiteltiin huonontuneen koronatilanteen vuoksi ylimääräisessä kokouksessa 28.3 2021*

- *Keskusteltiin vallitsevasta koronatilanteesta monelta ei näkökannalta.*
- *Päätettiin kirjaamaan ja tiedottamaan seuraava teksti LHS alpin facebook sivustolle:*
  - *Vallitsevassa koronatilanteessa, voimassa olevien ohjeistusten ja niiden hengen mukaisesti LHS-alpin johtoryhmä on päättänyt, että seura ei tule joukkueellaan osallistumaan vuoden 2021 U10-12 eikä U14-16-sarjojen SM-kilpailuihin. Emme lähetä paikalle valmentajia emmekä myöskään suosittele urheilijoitamme osallistumaan kyseiseen kilpailutapahtumaan. Mahdolliset kysymykset aiheesta janne.reimari@lhs.fi tai rami.ruuska@lhs.fi.*
- Talkootoiminta
  - Janne R muistutti talkootöiden merkityksestä. Jos alppijaosto ei osallistu salppurin kisojen talkootyöhön, jaoston seuralta saama tuki romahtaa.
  - Päätettiin, että talkootyötä kehitetään ja siihen sitoutetaan jatkossa kaikki alppijaoston ryhmät.
- Viestintä
  - Todettiin, että Some-päivityksiä on tehty aktiivisesti
  - LHS:n nettisivuilla luettavissa jaostojen vuorollaan laatimia blogeja
  - Seuraava alppijaoston blogi tulossa vk:lla 13
  - Keskusteltiin junnukuvauksista liittyen LHS100 juhlaan
  - Todettiin, että Emma L ja Nata N. voisivat pähkäillä kuvia hiihtomuseoon

## 7. Vaateprojekti 2021–2022

- Simo esitteli asian:
  - Takkeja on tilattu melko hyvin
  - Tuotiin esiin, että softshellejä ja erikoistilauksia mahdollista vielä saada
  - Keskusteltiin, että tulevaisuudessa uusien takkien vaihtoväli voisi ehkä olla kolme vuotta (nyt 2 v.)
  - On huomioitava, että tavara kiertää, ja lisäkappaleita saadaan myös välillä
  - 24.3. oltava tilaukset valmiina
  - Simo K. jatkaa projektia
  - Valtuutettiin Simo viemään asiaa eteenpäin vaadittujen ja Simolla tiedossa olevien aikataulujen puitteissa.

## 8. Muut käsiteltävät asiat

- Johtoryhmä nosti esiin, että LHS:n Oskari Sulkakoski on nykyisin valtakunnan kärkilaskijoita ja nousee maailman 200 parhaan laskijan joukossa. Johtoryhmä nosti esiin, että Etelä-Suomen sanomiin ja muihinkin medioihin olisi saatava esiin juttua Oskarista. Sovittiin, että Jani B. ja Marko L. ottavat yhteyttä Etlariin ja huolehtivat jutun. PJ. infoaa alppi-viestintätiimin, ettei asiassa tule tehtyä päällekkäistä työtä.
- Rami ilmoitti, ettei ole käytettävissä puheenjohtajaksi enää ensi kaudelle. Uutta puheenjohtajaa on kartoitettu ja johtoryhmä tulee esittämään LHS kevätkokoukselle valittavaksi alppijaoston uudeksi puheenjohtajaksi Simo Kainulaista.

## 9. Seuraava kokous

Ajankohtana toukokuun alku, tarkempi kokousaika sovitaan myöhemmin.

## 10. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin klo 21:07.

Jakelu

LHS Alppi johtoryhmän jäsenet